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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 10.03.2004 
 
ZAPISNIK 12. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 9. marca 2004 v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1740. 
 
Prisotni člani predsedstva: Jana Prešeren, Brane Hrovat, Hari Murčehajič, Stanko Indest; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič  
Opravičeno odsoten: Aco Kramar 
 
Predsedstvo je sprejelo predlagani dnevni red. 
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 11. seje predsedstva 
2. Skupščina ZOSS – delovno predsedstvo, komisije 
3. Pregled zapisnika 1. seje KO in sestanka mednarodnih sodnikov 
4. Določitev člana za komisijo za pripravo pravilnikov OZS 
5. Poročila DOS –ov o nepopolnih sodniških zborih na tekmah OZS 
6. Razno 

 
Sejo je sklicala in vodila predsednica ZOSS Jana Prešeren.  
 
 
Ad 1.) 
 
Člani predsedstva niso imeli pripomb na zapisnik 11. seje predsedstva. Predsednica je člane seznanila, 
da ZOSS nima lastnega računa ampak le konto v okviru računa OZS, zato ne moremo pridobiti 
začetnega in končnega stanja našega konta, ampak le prilive in odlive. 

 
SKLEP 1: 
Zapisnik 11. seje predsedstva ZOSS se sprejme. 
 
 
Ad 2.) 
 
Skupščina ZOSS za leto 2003 bo v Kočevju, saj DOS Maribor ni mogla zagotoviti prostora.  
 
SKLEP 2: 
Naslednjo skupščino mora organizirati DOS Maribor. 
 
Za skupščino morajo posamezni DOS-i predlagati svoje člane: 

• Delovno predsedstvo: Predsednika predlaga DOS Ljubljana, člana pa DOS Gorenjska in DOS 
Dolenjska; 

• Verifikacijska komisija: Predsednika predlaga DOS Maribor, člana pa DOS Žalec in DOS 
Koroška; 

• Overovatelja: Predlagata DOS Posočje in DOS Pomurje; 
 
Ugotovljene so bile napake pri gradivu za skupščino. 
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SKLEP 3: 
Na skupščini se poda predlog za spremembo dnevnega reda: Med 9. in 10. točko dnevnega reda 
se doda točka »Sprejemanje Pravilnika ZOSS, Disciplinskega pravilnika in Poslovnika 
skupščine«. Točke 10, 11, ..., se skladno s tem preimenujejo v 11, 12, ... .  
 
SKLEP 4: 
V 18. členu Disciplinskega pravilnika se spremeni »disciplinski sodnik« v »disciplinska 
komisija«. Predlog se poda na skupščini. 
 
SKLEP 5: 
V 9. členu Pravilnika ZOSS se v drugem odstavku popravi stavek »Aktivni sodnik je vsak 
sodnik, ki je bil član sodniškega zborana tekmah pod okriljem OZS ...«, in sicer v »Aktivni 
sodnik je vsak sodnik, ki je bil član sodniškega zborana, delegat ali kontrolor na tekmah pod 
okriljem OZS ...«. Predlog se poda na skupščini. 
 
 
Ad 3.) 
 
Predsedstvo ZOSS je sprejelo v vednost zapisnik 1. seje Koordinacijskega odbora. Za razrešitev 
nekaterih problemov, ki so bili podani na tej seji, je predsedstvo sprejelo naslednje sklepe: 
 
SKLEP 6: 
Sekretar se zadolži, da preveri ali je Odbor ligašev pristojen za sprejemanje pavšalov za sojenje, 
saj naj bi bilo za to pristojno le Predsedsvo OZS, ki jih sprejema na podlagi predloga 
Predsedstva ZOSS in ne Odbora ligašev. V kolikor se ugotovi, da je Odbor ligašev za to 
pristojen, se ga naprosi, da na seje, na katerih se obravnava zadeve, ki se dotikajo sodnikov, vabi 
tudi ZOSS. 
 
SKLEP 7: 
V Koordinacijskem odboru ni člana iz DOS Pomurje in DOS Koper, zato se oba DOS-a zadolži, 
da določijo člana, ki jih bo zastopal v KO, saj imajo tudi v teh dveh DOS-ih težave s številom 
sodnikov. 
 
SKLEP 8: 
TK OZS se naproša, da pri sestavi koledarja tekmovanj poskuša upoštevati praznike, tako da se 
v teh dnevih ne bi igralo tekem. 
 
SKLEP 9: 
Na predsedstvo OZS se pošlje dopis s prošnjo, da se na naslednjo sejo predsedstva OZS povabi 
tudi predsednico ZOSS, kjer bi lahko predstavila problematiko ZOSS. 
 
 
Na sestanku mednarodnih sodnikov v Kamniku je bila s strani predsednice izrazena želja po večji 
aktivnosti mednarodnih sodnikov pri nas, prevsem na področju izobraževanja, priprave pravil, navodil, 
itd. O razporeditvi nalog naj bi se ti sodniki dogovorili sami. Želja mednarodnih sodnikov je, da bi bile 
vse zadeve okrog sojenja določene že pred samo sezono, ter da bi bil le en licenčni seminar samo za 
D-K in sodnike A liste, kjer bi bilo lahko delo bolj kvalitetno. 
Član predsedstva je opozoril, da je bil na tem sestanku poimensko omenjen le Jure Stegnar, ter da so 
bile kritike pavšalne, kar ni prav. V kolikor se lahko ugotovi kršenje nekega sodnika, je potrebno proti 
njemu sprožiti ustrezne postopke. Hro vat Brane je povdaril, da je bilo na sestaku pojasneno, da s 
strani CEV in FIVB ni nikoli uradnih dopisov glede sojenja in obnašanja sodnikov. 
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Ad 4.) 
 
Predsedstvo OZS je podalo razpis za člane komisije, ki bo pripravila spremembe Statuta in 
Disciplinskega pravilnika OZS. 
 
SKLEP 10: 
Za komisijo, ki bo pripravila spremembe Statuta in Disciplinskega pravilnika OZS se prijavi 
Jano Prešeren. 
 
 
Ad 5.) 
 
Poročila o nepopolnem sodniškem zboru, ki jih je zahtevalo predsedstvo ZOSS od DOS-ov, so 
naknadno poslali le iz DOS Koroške, že prej pa DOS Maribor. Le del zahtevanih poročil so poslali 
tudi iz DOS Ljubljana in DOS Pomurje. Delegacije smo prejeli tudi iz DOS Žalec, iz katerih je 
razvidno, da je bil na tekmo delegiran nepopolni sodniški zbor! 
 
SKLEP 11: 
V pravilnike ZOSS je potrebno dodati kaznovanje zaradi izostanka na tekmi. Če bo sodnik 
delegiran s stani ZOSS in ga ne bo na tekmo, bo ZOSS kaznoval sodnika, v kolikor pa bo 
sodnika delegirala DOS, bo v primeru izostanka sodnika ZOSS kaznovala DOS. Ta sklep se bo 
začel izvajati z začetkom naslednje tekmovalne sezone. 
 
SKLEP 12: 
Na seji skupščine in licenčnih seminarjih je potrebno o problematiki izostankov sodnikov na 
tekmah obvestiti sodnike in jih opozoriti na prejšnji sklep. 
 
 
Ad 6.) 
 
Pod točko razno je predsedstvo obravnavalo naslednje: 

• S strani Pevc Antona je prišel predlog o organizaciji sodnikov na EP U-20, ki bo v Lendavi. 
Predsedstvo je mnenja, da mora predlog podati komisija za odbojko na mivki pri ZOSS. 
Komisija mora mnenje podati v roku 14 dni, saj se EP neizprosno bliža, zato je potrebno 
začeti z določenimi aktivnostmi. Predsedstvo ZOSS bo predlog posredovalo OZS. 

• Narejen je obračun sodniških nadomestil do 1.3.2004, vedar pa OZS klub izpolnjenimi 
obveznostmi klubov nima dovolj sredstev, da bi ta nadomestila izplačala.  

 
SKLEP 13: 
Na NO OZS se pošlje dopis v zvezi z nerednimi izplačili, kljub temu, da klubi svoje obveznosti 
izpolnujejo. Kopijo dopisa je potrebno poslati tudi klubom, predsedstvu OZS in Odboru ligašev. 
 

• Sekretar je podal poročilo o aktivnostih za začetek izdelave informacijskega sistema. Projekt 
se je že pričel, sodniki pa bodo v informacijski sistem vključeni v drugi fazi izgradnje sistema, 
skupaj s tekmovalnim sistemom. Pri razvoju sistema bo s strani Zavoda za šport sodeloval 
Jeraj Jure, ki je kot sodnik dobro seznanjen z načinom dela sodnikov, kar je za nas zelo 
pomembno. 

 
SKLEP 14: 
O informacijskem sistemu je potrebno seznaniti vse sodnike na licenčnih seminarjih, tako da se 
bodo na sistem lahko pravočasno pripravili. 

 
• Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja je podala pripombo, da večkrat niso seznanjeni s 

prestavitvami tekem, tako da o tem ne morejo obvetiti kontrolorja, ki je pripravljen iti na 
tekmo in brezplačno oceniti sodnika. 
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SKLEP 15: 
Za ureditev zadeve se zadolži predsednico in sekretarja. 

 
SKLEP 16: 
Vse komisije morajo o svojih aktivnostih pravočasno obvestiti sekretarja ZOSS in svoje 
koordinatorje iz predsedstva ZOSS. 
 

• Predsedstvo je prejelo poročilo o delu komisije za delegiranje. Težave se pojavljajo pri 
delegiranju mednarodnih sodnikov, ker se ne ve, kdaj naši mednarodni sodniki sodijo v tujini. 

 
SKLEP 17: 
Komisija mora zahtevati od sekretarja seznam tekem z datumi, ko naši sodniki sodijo v tujini. 
Komisija mora upoštevati zasedenost sodnikov, če je to možno. 

 
• Sodniki A liste so prejeli delegacije za drugi del sezone. 

 
SKLEP 18: 
Predsedsvo podpira, da sodijo posamezni sodniki z različnimi sodniki, kljub temu pa je 
potrebno paziti, da se s tem preveč ne povečajo prevozni stroški, če se sodniki vozijo sami in ne v 
paru. 
 

• Predsedstvo je na korespondenčni seji sprejelo sklep: 
 
SKLEP 19: 
PO končanem rednem delu se naredi seznam 10 najbolje ocenjenih sodnikov A liste, ki nato 
sodijo ligo za prvaka. Vsi ostali sodnik A liste sodijo ligo za obstanek. Sodniki, ki sodijo ligo za 
prvaka se obravnavajo posebej, kar pomeni, da se po končanem finalu naredi lestvica teh 
sodnikov od 1. do 10. mesta. Ostali sodniki se ocenjujejo posebej, končna lestvica od 11. do 26. 
mesta pa se naredi po končani ligi za obstanek. 
 
Komisija je po končanem rednem delu poslala imena 10. najbolje rangiranih sodnikov, kar se je 
upoštevalo pri nadaljnjem delegiranju. 
Član predsedstva Hari Murčehajič je izrazil dvom v veljavnost lestvice, saj ne razpolaga z nobenimi 
podatki, ki bi potrdili izračune. 
 

• Komisijo za marketing se pozove, da o svojem delu poroča predsedstvu ZOSS. 
 
SKLEP 20: 
Komisijo za marketing se zadolži, da v roku dveh mesecev pripravi poročilo o svojem delu 
(koordinator komisije je Hari Murčehajič). 
 

• Potrebno je opredelitev višine in načina plačil članarin za naslednjo sezono. 
 
SKLEP 21: 
Koordinacijski odbor se pozove, da pripravi predlog o višini in načinu plačevanja članarin za 
tekmovalno sezono 2004/05. 
 
 
 
Seja je bila končana ob 2100. 
 
 
 

Sekretar ZOSS                         Predsednica ZOSS 

 Dejan Perčič                               Prešeren Jana 


